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UTREDNING AV KOSTNADER FOR SFO 
 
Kommunedirektørens innstilling 
 
Administrasjonen ønsker innspill fra politisk nivå for videre utredning. 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
 
I henhold til vedtak i kommunestyret 25.06.20 så har administrasjonen jobbet videre med 
utredningen av SFO: 
 
Vedtaket var dette: 
SFO- utredningen som ble vedtatt i budsjettvedtaket for 2020, vil gjøres ferdig til budsjettprosess 
for 2021. Målet er at SFO fom 01.01.21 skal være et foreldrefinansiert tilbud uten store økninger i 
henhold til nåværende satser.  
Utredningsarbeidet vil også gjelde SFO sitt innhold for å sikre et likeverdig tilbud i hele kommunen i 
tråd med sentral rammeplan. 
 
Det er flere faktorer som vil ha betydning for hva SFO plassene vil koste. 
Vi har sett på hvor mange som benytter SFO i skoleukene og i feriene. Det er noe ulikt fra de 
ulike skolene hvor mange som melder seg på i feriene. I gjennomsnitt så er det ca halvparten 
av barna med SFO plass som melder seg på i feriene. En del av disse melder seg på, men tar av 
ulike grunner ekstra fri. De fleste av barna med helsevedtak, betalt plass av andre kommuner 
eller barnevern benytter SFO plassene sine også i alle feriene.  
I feriene så har praksis vært samlokalisering av SFO på 2 enheter. 
Utgifter som er ekstra i SFO for barn med særskilte behov skal ikke være med i 
beregningsgrunnlaget for å komme fram til satsen. 
SFO tilbud ved hver skole kan føre til at det er dyrere å drifte enkelte sfo tilbud, skal alle 
foreldre være med å dekke det? 
 
Skal det være 2 satser for SFO en for skoleåret og 1 for feriene? 
 
Pris for SFO plass varierer, i Trøndelag så er det store forskjeller på en helplass fra kr 1200,- til 
kr 3000,- 



 

2 Sensitivity: Internal

 
SFO har nå vært organisert slik at det søkes om hele dager og plassen beregnes ut fra det og 
ikke ut fra timer. De som ønsker SFO på de 2 dagene som skolen har kortere skoledag må søke 
om 50 % plass som er 2 dager 1 uke og 3 dager en annen uke, eller en annen kombinasjon av 
disse dagene. De som søker om dette ønsker egentlig SFO 5 timer i uka, men må betale for en 
50 % plass. Ved en av skolene har over halvparten av barna med SFO plass denne løsningen. 
Flere foreldre ønsker SFO kun om morgenene, de må slik det er nå velge 100 % plass. 
 
Hvilke muligheter skal foreldre ha i forhold til sitt behov og ønske om SFO plass? 
 
I forhold til innholdet i SFO så vil dette være noe som jobbes med fremover i forhold til ny 
rammeplan for SFO. I dette arbeidet så vil vi koble på frivilligheten med sine muligheter, 
innspill. 
 
 
Administrasjonens vurdering 
 
Vi ønsker innspill fra hovedutvalget og kommunalt foreldreutvalg før videre arbeid med denne 
utredningen i forhold til disse 2 spørsmålene: 
 
Skal det være 2 satser for SFO en for skoleåret og 1 for feriene? 
 
Hvilke muligheter skal foreldre ha i forhold til sitt behov og ønske om SFO plass? 


